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Schriftelijke vragen
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: Partij voor de Vrijheid Twenterand (PVV)

Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen artikel 40 over “Egaliseren 
voetbalveld Ons Domein Westerhaar”

Datum: 23 mei 2022

Beantwoording: schriftelijk

Vraag 1
Bent u het met ons eens dat wanneer beide partijen, hangjongeren en 
omwonende,  op deze manier samen optrekken alleen maar voordelen kent?

Antwoord
We juichen het toe dat op lokaal niveau onderlinge samenwerking wordt gezocht 
zodat krachten kunnen worden gebundeld.

Vraag 2
Is het college van plan om het egaliseren van het veld op zeer korte termijn op 
zich te nemen?
Zo ja, wanneer?
Zo nee, waarom niet?

Antwoord
Speeltuinvereniging Ons Domein is eigenaar van de betreffende grond. Dit maakt dat 
wij als gemeente niet zomaar het betreffende grasveld kunnen gaan egaliseren of 
voorzien van toestellen.
De speeltuinvereniging is feitelijk zelf verantwoordelijk voor het onderhoud. Zij zullen 
de afweging moeten maken of ze het veld op korte termijn willen laten egaliseren. 
Wij zijn graag bereid hier als gemeente in mee te denken en onze bijdrage in te 
leveren.

Vraag 3
Zoals aangegeven in bovenstaande is de speeltuin financieel onafhankelijk van 
de gemeente. In omliggende dorpen zijn tal van speeltuinen die financiële 
ondersteuning krijgen. Denk hierbij bijvoorbeeld aan ‘Het Flierpark’ 
Vroomshoop.
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Wordt het niet eens tijd dat een speeltuin zoals deze, die tot nu toe alles zelf 
bekostigd heeft, ook eens een handje geholpen wordt?

Antwoord
Er zijn geen speeltuinen in eigendom bij derden die (structurele) financiële 
ondersteuning ontvangen vanuit de gemeente. Wel zijn er in het verleden af en toe 
specifieke subsidies voor activiteiten verstrekt. Daarnaast is het zo dat speeltuinen 
en speelveldjes in eigendom van de gemeente vanzelfsprekend onderhouden 
worden door de gemeente.
Voor speeltuin Ons Domein en andere speeltuinen, geldt dat wij als gemeente de 
keuring van de toestellen voor onze rekening nemen, beperkt snoei- en 
reparatiewerkzaamheden verrichten en in de afgelopen periode coronasteun hebben 
verleend.

Vraag 4
Is het college bekend met een ‘Cruyff Court’ en hoe denkt u erover om op deze 
locatie een ‘Cruyff Court’ te realiseren?

Antwoord
We zijn als gemeente inderdaad bekend met Cruyff Courts. Het is aan de 
speeltuinvereniging om zich te buigen over de realisatie van een Cruyff Court op de 
betreffende locatie. 
Goed te weten dat naast de bijdrage die je kunt ontvangen van de Cruyff Foundation 
er nog een forse investering moet worden gedaan. De totale investering bedraagt al 
snel ruim één ton.


